
 

Verslag vergadering schoolraad 25 februari 2019 

 
  
 
 

A. Aanwezigheid  
 

Naam  Aanwezigheid  

Johan De Cooman  Aanwezig  

Stefan De Smet  Aanwezig  

Lutgarde Callebaut  Aanwezig  

Régine Remue  Aanwezig  

Anja Van Waeyenbergh  Aanwezig 

Freddy Van Lancker  Aanwezig  

Danny Carnail  Aanwezig  

Ann De Bodt  Aanwezig  

Sven Minne  Aanwezig  

Elke Garez  Aanwezig  

 

 

 

 

B. Inhoudstafel 

1. Honden op de speelplaats 

2. Aantal activiteiten waarbij geld gevraagd wordt aan ouders, grootouders,… 

3. Eventuele inbreng van de leden 

4. Volgende vergadering 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Honden op de speelplaats 

Verschillende mensen hebben reeds hun bezorgdheid geuit over het feit dat meer en meer mensen 

hun hond(en) meenemen op de speelplaats. 

Dergelijke situaties zijn niet ideaal en wel om twee redenen: 

- Eerst en vooral omwille van de veiligheid. Het risico bestaat dat er een kind wordt 

gebeten. 

- Bovendien is dit ook niet hygiënisch. De honden plassen dan blijkbaar op de koer, tegen 

de poort,…. 

Op een plaats waar kinderen spelen is dit uiteraard verre van proper. 

 

Er wordt geopperd om niet te wachten tot er iets gebeurt, en proactief te werk te gaan. 

Bij rondvraag blijkt dat iedereen van de leden van de schoolraad het ermee eens is om een 

advies te verlenen aan het schoolbestuur dat er geen honden op de speelplaats mogen 

toegelaten worden. 

Wanneer de boodschap uiteindelijk verkondigd wordt, zal er wel moeten op toegezien worden dat 

het goed geformuleerd wordt en dat duidelijk gemaakt wordt dat deze maatregel wordt genomen 

voor de veiligheid van de kinderen en voor de hygiëne. 

 

2. Aantal activiteiten waarbij geld gevraagd wordt 

Het lerarenkorps drukt de bezorgdheid uit dat er te veel activiteiten zijn waarvoor geld wordt 

gevraagd. 

Dit jaar gaat het om volgende activiteiten: 

- Oog voor lekkers 

- Schoolfotograaf 

- Kaas- en wijnavond 

- Soep tijdens het oudercontact 

- Grootouderfeest 

- Warmste week 

- Posterbeurs 

- Koekenverkoop 

- Sterzingen 

- Eetfestijn 

- Koffiestop 

- Sponsorloop Broederlijk Delen 

- Sobere maaltijd 

- Opendeur-barbecue 

- Schoolfeest 



Op andere jaren komen daar soms nog volgende activiteiten bij: 

- Kerstkaarten 

- Soep op de stoep 

- Kersttombola 

- Kerstmarkt 

- Balpennen Damiaanactie 

Hoewel deze activiteiten, of toch de opbrengst ervan, dikwijls niet ten voordele van de school zijn, 

maken de ouders dikwijls niet het onderscheid van wie het initiatief komt. 

Bij het overlopen van de activiteiten valt het ook op dat er in november-december vrij veel kort op 

mekaar volgt… 

Het is dan ook de bedoeling dat iedereen eens rondvraagt en nagaat of de mensen het er inderdaad 

moeilijk mee hebben dat er zoveel activiteiten georganiseerd worden. 

Aan de hand van deze informatie kunnen we dan volgende vergadering eventueel advies verlenen 

welke activiteiten al dan niet geschrapt kunnen worden. 

 

3. Inbreng van de leden 

Danny en Freddy hebben vorige week toezicht gehouden onder de middag. 

Danny wenst op te merken dat er met de rolstoel van één van de grotere kinderen gespeeld wordt 

en er zich werkelijk levensgevaarlijke toestanden afspelen. 

Toen hij de kinderen daarop aansprak, werd hij evenwel uitgelachen. 

Danny vraagt zich dan ook af of deze rolstoel niet moet verboden worden op de koer.  

De angst bestaat immers dat er één dezer een ernstig ongeval zou gebeuren wanneer de kinderen op 

die manier blijven spelen met de rolstoel. 

 

4. Volgende vergadering 

De volgende vergadering wordt gepland op 27 mei om 19u. 

 

Opgesteld door de secretaris 


